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 שלום לכולכם,
 
 

מצ"ב מכתב מועד היישוב המתייחס לסוגיות המרכזיות המעסיקות את השיחה הציבורי ביישוב: ועדת  
 הבחירות והתייחסות לנושא החינוך.  

 
 מעבר לכך כמה הודעות:

 
 . וחלי יקרינו את סרטי יום שלישי בערב ןהחל מהשבוע הנוער בליווי של זוהר היימ .1
 תודה על רוח ההתנדבות והעשייה. .רשימת הסרטים תתפרסם מראש 
 
 , בערב. ביום רביעי פתוח כרגיל. 19.7 -, הביום שניתהיה סגורה ה יהספרי .2

 
 . 2010דפי מידע יולי  -הועלה לאתר עלון נוסף  .3

 
 על בסיס מקום פנוי.  היא ההרשמה למערכת החינוך הסתיימה. ההרשמה כעת   .4

 
  
 

 שבת שלום, 
 

 חמוטל 
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 שלום לכולם,

התקופה האחרונה הינה תקופה סוערת מאוד בהתרחשויות ביישוב. מצד אחד, רובנו חיים את חיינו  

באופן כללי את לנהל  בנחת וממשיכים ללוות את ילדינו לגן, להיפגש אחר הצהריים בגני השעשועים ו

המעיבה על התנהלות היישוב. שמועות   ,יש אווירה קשה ,מצד שני .חיינו השלווים בחום יולי אוגוסט

 מתרוצצות והרגשה כאילו מתנהלים כאן "מאבקים". 

מחלוקות לגבי האופן בו ראוי לנהל את היישוב, מחלוקות לגבי   :על פני השטח ותעולסוגיות שונות  

 סמכויות וועדות שונות.

בתקופה שבה הוועד הודיע על פרישתו הקרובה וחשב שעניינים מהותיים חדשים יידחו לטיפולו של 

הוועד הבא, וכי הנושא היחיד שיהיה עליו לקדם הוא את האפשרות לשנות את מודל הרכב הוועד  

ישוב, על פי רצון התושבים, נוצר מצב שיש צורך להתמודד שוב ושוב עם דילמות מהותיות ולא יב

 פשוטות. 

 המייל השבועי עוסק השבוע בשני נושאים: 

  המחלוקת לגבי התנהלות וסמכות וועדת הבחירות/קלפי .1

  נושא תקציב החינוךבבקשה של קבוצת תושבים לקיים אסיפה  .2

 

 . התנהלות וסמכויות וועדת הבחירות/קלפי1

ואחר כך   ,לאחרונה, סביב החלטת האסיפה לשנות את מודל הרכב הוועד והצורך להצביע על מודל זה

  ,להעבירו כשינוי תקנוני, התגלעו ביתר שאת חילוקי דעות קשים בין וועד היישוב וועדת הבחירות/קלפי

 על סמכויותיה של זו. 

בעוד הוועד מפרש את תקנון רשם האגודות כקובע לוועדה סמכות ביצועית, שעיקרה אחריות על  

את סמכויותיה  תפרשמ הוגנות, אמינות ויושרה בהוצאה לפועל של קלפיות להצבעה ביישוב, הוועדה 

ת את הסמכות להחליט על תוכן הנושא המובא לקלפי ועל אופן ביצוע  והכולל ,כסמכויות החלטה

 הקלפיות ללא קשר לנהוג.

הוועדה חרגה מכל נוהל תקין כאשר  ,תר על אופן התנהלותהולאחרונה התגלעה אף מחלוקת קשה י

ושיוצר הטיה מראש של    ,או בתקנון ביישוב וקבעה נוהל קלפי שאינו עומד בקנה אחד עם המקובל

 תוצאות בחירות. 

 התנהלות זו הביאה לצורך לבטל את הקלפי שהיה אמור להיערך בנושא.

 

שהם  מה , אין לנו ספק כי כוונת חברי הוועדה היא לפעול לטובתו של היישוב ולקדם את יחד עם זאת

 רואים כאינטרס היישוב.  

המורכבת מאנשים מתוך היישוב   ,מתוך רצון כן להמשיך לעבוד יחד עם וועדת הבחירות/קלפי

להגיע אנו מוצאים לנכון לעשות ניסיון נוסף להסדיר את המחלוקות ו ,שהתנדבו ומוכנים לעשייה ביישוב

ללא צורך לבוא בפני האסיפה. לשם כך, נקבעה פגישה של נציגי הנהלת היישוב ונציגי   להסכמות,
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וועדת הבחירות/קלפי עם נציג רשם האגודות, על מנת ליישר קו לגבי גבולות הסמכות של הוועדה 

וכך להסדיר את המשך    ,באופן שיהיה ברור ומקובל על כל הצדדים ,וגבולות שיקול הדעת שלה

 דברות וכבוד הדדי ומתוך ראיית טובת היישוב לנגד עיניהם של כל המעורבים.תוך ה   ,ההתנהלות

 

,  לאור זאת, ומתוך תקווה שבכך יבואו המחלוקות לסיומן. 18/7 -פגישה זו תתקיים ביום ראשון ה

)בתקווה שהאסיפה הבאה תעסוק כבר בהצגת  מבוטלת האסיפה שנקבעה ליום ראשון בערב

 מועמדים לוועד היישוב לקראת בחירות(. 

בשמנו ובשם וועדת הבחירות אנו מתנצלים על הסערה הציבורית שנוצרה בשבועיים האחרונים ביישוב  

 בנושא זה, ומודים לכל האנשים שהביעו אכפתיות ורצון לעזור. 

 לוח זמנים מעודכן לגבי הבחירות לועד ייצא לאחר הפגישה אצל רשם האגודות. 

 

 

 . בקשה של קבוצת תושבים לקיים אסיפה על תקציב החינוך2

נושא החינוך הוא נושא מרכזי בסדר היום היישובי. ניהול החינוך, פיקוח על ניהול החינוך,   ,כידוע

עובד צוות האלטרנטיבות להכין מצע   ,תפקידי מינהלת החינוך למול ההנהלה הפעילה ועוד. במקביל

 לדיון על האפשרויות השונות העומדות בפני היישוב לקיום חינוך ביישוב.  

נהלת, אליה הוזמן כלל הציבור. בישיבה הוצג  נערכה ישיבת חינוך של המ  , 9/7 -ביום שישי האחרון, ה

שנה הבאה. גבריאלה חבויניק, מנהלת החינוך היוצאת,  הוההכנות לקראת   ,נכון להיום ,מצב המערכת

הסבירה את השיקולים לבניית התקציב, באופן שיתאם לדרישות הפדגוגיות שהוצבו על ידי היישוב )עד  

נהלת הסבירה את  שמרית נור, יו"ר המ   .חינוך כפרי קיבוצי, על כל המשתמע( –להחלטה אחרת 

נהלת סביב השאלה אם לאשר תקציב זה או להתפשר השיקולים, ההתלבטויות והמחלוקות שהיו במ  

שנה  הנהלת וההנהלה בהכנות לקראת פתיחת ת המ  וברמה הפדגוגית, ואת הקשיים בפניהם עומד 

  הבאה. 

השבוע, בעקבות ההודעה על קיום אסיפה ביום א' הקרוב )שבינתיים לא תתקיים(, פנתה קבוצת 

בתקציב החינוך. אנו חושבים שיש מקום לקיים דיון  נוסף תושבים וביקשה להוסיף לדיון באסיפה דיון 

שתקציב החינוך נוסף, לאור הצורך של הציבור להשמיע את דברו. דיון זה צריך להתקיים תוך הבנה 

עוד בהמערכת נפתחת  .לשנה הבאה סגור, ההרשמה הסתיימה ולא יהיה שינוי בתעריפי שכ"ל

פחות מחודשיים לקבלת קהל ילדים גדול. בתוך כך, תמיד יש מקום לדיון נוסף לגבי המשך הדרך, 

להצעות ייעול, כולל הצעות להחלפת ספקים, כולל בסעיף התזונה )הגם שהדיון לגבי תזונה אינו רק  

 דיון תקציבי( ועוד. דיון כזה אינו סעיף נוסף לאסיפה, הוא נושא ראוי ורחב בפני עצמו.

 .שוביילמפגש ינהלת החינוך וזו תכין מצע לדיון בנושא ותפרסם תאריך  הבקשה הועברה למ  

 שבוע טוב.

 וועד הישוב 


